## 條款及細則

- 1. 活動有效日期由 2020 年 8 月 21 日至送完即止。
- 2. 以上優惠只適用於東薈城名店倉指定已參與「Deliveroo 戶戶送」餐廳。
- 3. 新客戶必須先輸入「CGHKNEW」優惠碼,首 4 張訂單可享每張 HK\$25 折扣優惠,每張訂單最低消費為 HK\$100。優惠碼「CGHKNEW」只需輸入一次就可享 HK\$25 折扣優惠 4次。
- 4. 優惠碼「CGHKNEW」僅適用於首次用戶,指從未於戶戶送平台下單之客戶。
- 5. 客戶於結帳前輸入優惠碼「CGHK30」可享 HK\$30 折扣優惠,每張訂單最低消費為 HK\$200。
- 6. 如已經成功換領優惠碼「CGHK30」,系統將不會接受「CGHKNEW」優惠碼。
- 7. 優惠碼「CGHKNEW」或「CGHK30」只可使用一次。
- 8. 優惠碼「CGHKNEW」及「CGHK30」數量有限,換完即止。
- 9. 優惠碼「CGHKNEW」及「CGHK30」不能同時使用。
- 10. 優惠碼「CGHKNEW」及「CGHK30」之有效期至 2020 年 12 月 31 日止。
- 11. 優惠碼同時適用於送餐訂單及自取訂單。
- 12. 優惠碼受相關條款及細則約束,詳情請參閱 www.deliveroo.hk/legal 條款及細則。
- 13. 此優惠不可與其他推廣優惠同時使用。
- 14. 優惠碼不可兌換現金及不設退款。
- **15**. 太古地產管理有限公司及參與商戶有權隨時終止、更改或修訂各項換領活動而毋須事 先通知。
- 16. 如有任何爭議,太古地產管理有限公司及參與商戶保留最終決定權。
- 17. 中文譯本與英文本意如有不合或爭議之處,應以英文之解釋為據。

## **TERMS & CONDITIONS**

- 1. Promotion period is from 21 August 2020 while stocks last.
- 2. This offer is only applicable to designated restaurants partnering with Deliveroo at Citygate Outlets.
- 3. New customers can enter the code "CGHKNEW" to redeem a HK\$25 discount on their first four orders with a minimum spending of HK\$100 per order. Members are only required to enter the promotion code on their first order. The discount will automatically apply to the following three orders.
- 4. The code "CGHKNEW" is applicable to first-time Deliveroo users only.
- 5. Existing members can enter the code "CGHK30" before checkout to redeem a discount of HK\$30 on an order with a minimum spending of HK\$200.
- 6. If a member has already used the code "CGHK30", the system will not accept the "CGHKNEW" code.
- 7. The promotion codes "CGHKNEW" and "CGHK30" can only be used once.
- 8. The promotion codes "CGHKNEW" and "CGHK30" are available in limited quantities, while stocks last.
- 9. The promotion codes "CGHKNEW" and "CGHK30" cannot be used in conjunction with each other.
- 10. The promotion codes "CGHKNEW" and "CGHK30" are valid until 31 Dec 2020.
- 11. Promo codes are applicable to both food delivery orders and self-pick up orders.
- 12. The promotion codes "CGHKNEW" and "CGHK30" are subject to terms and conditions. For details, please refer to Deliveroo's online terms and conditions (www.deliveroo.hk/legal).
- 13. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.
- 14. The promotion codes cannot be exchanged for cash or be refunded.
- 15. Swire Properties Management Limited and participating tenants reserve the right to end, modify, or revise the programme without prior notice.
- 16. Swire Properties Management Limited and participating tenants reserve the right of final decision in the event of any dispute.
- 17. In the event of any discrepancy or inconsistency between the English and the Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

## 參與餐廳名單 Participating Restaurants List

店舗號碼	參與餐廳	Participating Restaurants	電話號碼
Shop no.			Telephone No.
L3 334	반찬 & COOK	Banchan & Cook	2668 1802
L7 702A	洪師父台灣牛肉麵	Chef Hung Taiwanese Beef Noodle	9385 6395
L6 602	元気寿司	Genki Sushi	2459 5368
L7 701	Goobne Chicken	Goobne Chicken	2818 2088
L7 706	牛角次男坊	Gyu-Kaku Jinan-Bou	2628 9882
L1 101A	日本橋 天丼 金子半之助	HANNOSUKE TEMPURA TENDON HANNOSUKE TOKYO	2215 3921
Shop 15, TCC	香港地	Hong Kong Day	2981 9938
L6 603	一風堂	Ippudo	2252 7908
L2 255, L3 301	八月花	Jasmine	2162 8018
L7 704, Food Opera	韓國屋	Korea House	
B1 13	饗和民本格串燒·旬鮮料理	KYO WATAMI Robata Grill & Japanese Cuisine	3695 0660
L5 510	羅麥記	Law Mark Kee	2687 2380
L4 401	尚蓮·越泰	LIAN	2111 1048
Shop 16, TCC	米線陣	Mixian Sense	2561 0468
GF 22	滿樂潮州	Moon Lok Chiu Chow	2116 8149
GF 25	芽莊越式料理	Nha Trang Vietnamese Cuisine	2234 9199
L3 326A	樂天皇朝	Paradise Dynasty	2777 0228
GF 21	PizzaExpress	PizzaExpress	2297 3588
L3 332	正斗粥麵專家	Tasty Congee & Noodle Wantun Shop	2571 0023
GF 24	茶木·台式休閒餐廳	TeaWood Taiwanese Cafe & Restaurant	2572 1198
L7 702	天仁茗茶	TenRen's Tea	9385 2503
L7 704, Food Opera	泰潮	Thai Chiu	
L7 707	翠華燒味	Tsui Wah Siu Mei	2336 0880
GF 20	Urban City Diner	Urban City Diner	2501 0389
L7 703	Wheatfield X 羅宋湯專門店	Wheatfield X Borsch & Noodles	2566 6607